

English

1. Joint Communication to the European Parliament and the Council. The EU and Central Asia: New Opportunities for a Stronger Partnership. Official Document of the European Commission and High Representative of the Union for Foreign Affairs and Security Policy/ Brussels, 15.5.2019 JOIN(2019) 9 final. The text derived from the official source: https://eeas.europa.eu/sites/default/files/joint_communication_-_the_eu_and_central_asia_-_new_opportunities_for_a_stronger_partnership.pdf
2. Council Conclusions on the New Strategy on Central Asia. Official Document of the Council of the European Union/Brussels, 17 June 2019_ (OR. En) 10221/19_COEST 139 (English). Le text derived from the official source: <https://www.consilium.europa.eu/media/39778/st10221-en19.pdf>

French

3. La stratégie de l'Union pour l'Asie centrale. Communication conjointe au Parlement européen et au Conseil l'EU et l'Asie centrale: de nouvelles opportunités pour un partenariat renforcé. Le document officiel de la Commission européenne et La Haute représentante de l'Union pour les affaires étrangères et la politique de sécurité Bruxelles /le 15.5.2019 Join (2019) 9 Final. Le text derivé de source: <https://eur-lex.europa.eu/legal-content/FR/TXT/PDF/?uri=CELEX:52019JC0009&qid=1576679616586&from=FR>
4. Conclusions du Conseil sur la nouvelle stratégie de l'UE pour l'Asie centrale. Le document officiel du Conseil de l'Union européenne/Bruxelles, le 17 juin 2019 (OR. en)_10221/19_COEST 139. Le text derivé de source: <https://data.consilium.europa.eu/doc/document/ST-10221-2019-INIT/fr/pdf> (French)